



quick start guide

Hello I am **Alfred**

Congratulation on your New Smart Home Touchscreen Deadbolt

Hello,
Thank you for joining the Alfred family. We wrote this to make sure your smart lock is as easy to set up as it is to use. Alfred owners are provided with security, peace of mind, and ease of use. Here are a few quick tips to get you started:

INSTALLATION

Installing Alfred is easy. With our partnership with mobile app BILT you are able to get step by step visual installation procedures which you can follow along on your phone. The BILT app will show you how to install your latch and how to set your handing switch correctly. Go to the Apple App Store or Google Play to download BILT and search "Alfred".

BILT Download 3D instructions on the BILT app



LOCK SETUP

STEP 1

Download the Alfred Home App on either iOS or Android devices to quickly be able to set up and program your new Alfred Smart lock and accessories. Or proceed to step 2 and 3 if you prefer to set up your new Smart Lock without your mobile device.



STEP 2

CHANGE DEFAULT MASTER PIN CODE

1. Touch the screen with your hand to activate.
2. Enter "*" twice and the 8-digit default Master PIN Code (12345678) followed by "✓".
3. Enter "1" to change Master DB2S Series PIN code.
4. Enter new 4-10 digit Master PIN code followed by "✓".
5. Repeat step 4 one more time.

! The Master PIN Code must be changed before any further programming can begin.

STEP 3

ADD NEW USER PIN CODES

1. Touch the screen to wake up the lock.
2. Enter "***" then your new Master Pin Code followed by "✓".
3. Enter "2" to enter Add User Menu.
4. Enter new 4-10 Digit User Pin Code followed by "✓".
5. Repeat step 4 to confirm your PIN Code.
6. To continue adding new users Repeat step 3-5.
* to assign member name to each user pin code please open Alfred Home App.

! For your security, we have created a Simple PIN Code rule. Both Master and User PIN Codes cannot have the following attributes:

1. Consecutive numbers: for example: 123456 or 654321.
2. Duplicated numbers: for example: 111111 or 222222.
3. Include or be included within other existing PIN codes.

LOCK OPERATION

HOW TO LOCK

Press and hold any key on the keypad for 2 seconds.



You can also lock your door from the inside by pressing the multi-function button,



or by turning the thumbturn to the horizontal position.

HOW TO UNLOCK

Place your palm over the lock to wake up the keypad. Input User PIN code or Master PIN code and press "✓" to confirm.



Or By using your RFID Card by tapping it on the Alfred Logo in the center of the lock



You can also unlock your door from the inside by turning the thumbturn to the vertical position.

Still have Questions about your new Alfred Smart Lock? Please don't return it to the store! Let us help you first!

Call us toll-free at 1-833-4-ALFRED (1-833-425-3733). Or, email us at support@alfredinc.com.

ALFREDINC.COM

Alfred **You Tube**

You will love our short educational videos to help guide you in almost any situation. Check our YouTube Channel.





Guide de démarrage rapide

CONFIGURATION DU VERROUILLAGE

ÉTAPE 1

Téléchargez l'application Alfred Home pour ajouter, configurer et programmer rapidement votre nouvelle serrure Alfred ainsi que tout autre accessoires. Pour une configuration manuelle, veuillez consulter les étapes 2 et 3.



ÉTAPE 2

MODIFIER LE CODE PIN PRINCIPAL PAR DÉFAUT

1. Touchez l'écran pour l'activer.
2. Entrez «*» deux fois et le code PIN principal par défaut à 8 chiffres (12345678) suivi de «√».
3. Entrez «1 + nouveau code PIN maître + √».
4. Entrez le nouveau code PIN principal de 4 à 10 chiffres suivi de «√».
5. Répétez l'étape 4 une fois de plus.



Le code PIN principal doit être modifié avant que toute autre programmation ne puisse commencer.

ÉTAPE 3

AJOUTER DES CODES PIN UTILISATEUR

1. Touchez l'écran pour l'activer.
2. Entrez deux fois «*» et le code PIN principal suivi de «√». Réponse de verrouillage: les chiffres 1-8 du clavier s'allument.
3. Entrez la réponse de verrouillage «2»: toutes les touches du clavier s'allument.
4. Entrez le nouveau code PIN utilisateur de 4 à 10 chiffres suivi de «√».
5. Répétez l'étape 4 pour confirmer votre code PIN.
6. Pour continuer à ajouter de nouveaux utilisateurs Répétez l'étape 3-5.
* Pour attribuer un nom de membre à chaque code PIN d'utilisateur, veuillez ouvrir l'application Alfred Home.



Pour votre sécurité, nous avons créé une règle simple pour le code PIN. Les codes PIN maître et utilisateur ne peuvent pas avoir les attributs suivants:

1. Numéros consécutifs: par exemple: 123456 ou 654321.
2. Numéros dupliqués: par exemple: 111111 ou 222222.
3. Inclure ou être inclus dans d'autres codes PIN existants.

Félicitations pour votre nouveau pêne dormant à écran tactile Smart Home

Bonjour,
Merci d'avoir rejoint la famille Alfred. Nous avons écrit ceci pour vous assurer que votre serrure intelligente est aussi facile à configurer qu'à utiliser. En faisant l'acquisition d'un produit Alfred vous gardez votre sécurité, votre tranquillité d'esprit ainsi qu'une facilité d'utilisation. Voici quelques conseils rapides pour vous aider à démarrer:

INSTALLATION

Alfred est facile d'installation. Utilisez l'application mobile de notre partenaire BILT pour obtenir les détails visuels de l'installation étape par étape et des procédures à suivre sur votre téléphone. L'application BILT vous guidera étape par étape pour installer votre serrure et régler votre poignet correctement. Connectez-vous au App Store d'Apple ou au Google Play pour télécharger BILT et rechercher «Alfred».

BILT Télécharger des instructions en 3D dans l'app BILT



OPÉRATION DE VERROUILLAGE

VERROUILLER

Appuyez et maintenez n'importe quelle touche du clavier pendant 2 secondes



Vous pouvez également verrouiller votre porte de l'intérieur en appuyant sur le bouton multifonction intérieur,



ou en tournant la molette vers position horizontale.

DÉVERROUILLER

Placez votre paume sur le verrou pour réveiller le clavier. Entrez le code PIN utilisateur ou le code PIN maître et appuyez sur «√» pour confirmer.



Ou En utilisant votre carte RFID en appuyant dessus sur le logo Alfred au centre de la serrure



Vous pouvez également déverrouiller votre porte à partir du à l'intérieur en tournant le bouton vers position verticale.

Où avez encore des questions sur votre nouvelle serrure intelligente Alfred ? Merci de ne pas le rapporter en magasin ! Laissez-nous d'abord vous aider! **Appelez-nous sans frais au 1-833-4-ALFRED (1-833-425-3733).**
Ou envoyez-nous un e-mail à support@alfredinc.com.

ALFREDINC.COM

Alfred **You Tube**

Vous allez adorer nos courtes vidéos éducatives pour vous guider dans presque toutes les situations. Consultez notre chaîne YouTube.

